Русская версия
Dj Bombei ( Акимов Андрей \ 02.08.86 )

House (Deep \ Progressive \ Disco \ Tribal)

...его музыка пропитана неизбежным вихрем сумасшедшей энергии, собранная в одну единую и целую историю… Историю счастья, нежности и борьбы

Dj Bombei - настоящее имя Акимов Андрей. Родился и вырос в г. Владивостоке. В 2002 году переезд в город Благовещенск. Современный и развивающийся дж. Ранее играл под другим именем. Каждое имя имеет свою основу. Но в процессе творческого роста, было выбрано окончательное решение и название Bombei. Серьезно заниматься музыкой Андрей начал в начале 2007 году. Учился у Dj chibis’a. Хитовый сет ему не знаком, ценит индивидуальность неповторимость каждого сета. Предпочитает играть актуальную, интересную на сегоднейший день музыку.

В большинстве части своей работы, уделяется большое количество времени на подбор и изучение материала. Следя за музыкальной модой, он не изменяет своему безупречному вкусу и умело балансирует между требованием времени.

В его сетах всегда находится место для красивых вокальных треков и неизбежного вихря сумасшедшей энергии, скомпилированной в одну единую и целую историю… Историю счастья, нежности и борьбы

Контакты \ Букинг:
tel: 8 (963) 806 65 02

icq: 423-858-094

Email: bombeirecords@gmail.com

www: www.bombei.pdj.ru

English version
Dj Bombei ( Akimov Andrei \ 02.08.86 )

House (Deep \ Progressive \ Disco \ Tribal)

...his music is saturated with the inevitable whirlwind of mad energy, collected in one single and whole history… History of happiness, tenderness and fight

Dj Bombei is the real name of Akimov Andrey. Gave birth and grew in Vladivostok. In 2002 a move is in a city Blagoveshchensk. Modern and developing dzh. Before played under other name. Every name has the basis. But in the process of creative growth, a final decision and name Bombei was chosen. In earnest to practise music Andrey began at the beginning of 2007 a year. Studied at Dj chibis’a. A hit set is not acquainted him, the uniqueness of every set values individuality. Prefers to play actual, interesting on a today day music.

In majority of part of the work, plenty of time is spared on a selection and study of material. Watching in musical fashion, he does not change the blameless taste and able balances between the requirement of time.

In his sets there always is a place for beautiful vocal tracks and inevitable whirlwind of mad energy, collected in one single and whole history… History of happiness, tenderness and figh

Contact \ Booking:

tel: 8 (963) 806 65 02

icq: 423-858-094

Email: bombeirecords@gmail.com

www: http://www.bombei.pdj.ru

